

Sunon 圣奥



[www.isunon.com](http://www.isunon.com)

Sunon 圣奥

总部地址

中国·杭州市钱江新城市民街200号圣奥中央商务大厦  
Sunon Headquarters

No.200 Citizen Street, SUNON Central Mansion, Qianjiang CBD,  
Hangzhou, Zhejiang,310020,China

TEL:+86 571 88166666 +86 571 87171168 PC:310020

萧山生产基地

中国·杭州市萧山经济技术开发区宁东路35号  
Factory 1

No. 35 Ningdong Road,Xiaoshan Economy and  
Technology Development Zone,Hangzhou City,  
Zhejiang Province,311200,China

TEL:+86 571 82833568 PC:311200

海宁生产基地

中国·浙江省海宁市尖山新区安仁路6号  
Factory 2

No. 6 Anren Road,Jianshan New Zone,Haining,  
Zhejiang Province,314415,China

TEL:+86 573 87800900 PC:314415

V1-201408P1



政励系列  
ZeLe chair series



### 政励系列 传承中国坐礼

坐礼是中国传统社交礼仪中非常重要的一部分。座椅的诞生改变的不止是坐的形态，也带来了坐礼的传承和发展。当我们来设计一把座椅，我们思考如何让坐姿变得更优雅、更井然有序，更尊重商务礼仪和社交礼仪。圣奥·政励系列，以牛皮温润质感为载体，辅以独有椅背承托支撑，追求身体和心灵的完全放松及礼仪姿态的完美平衡，张弛有度，动静之间，完成对坐礼文化的致敬和传承。

### Zele series Inheriting Chinese sit ceremony

Sit ceremony is a very important part of chinese traditional social manners. The birth of chair not only changes the form of sitting and also comes out the inheritance and development of sit ceremony. When we design a chair, we ponder how we could make the sitting posture more grace,order and share more respect for business manners and social manners. SUNON Zele series, using mild cow leather as carriers and supported by back of chair, pursuing the totally relax of body and soul and the perfect balance of manners and poise. Straight and narrow, standing in motion, completes the salute and inheritance of sit ceremony.





### 座垫和椅背

靠背柔性因子能跟随脊柱和骨盆自然移动，根据人体体型做出响应，为后背的每一个区域提供最佳支撑。

### Cushion and the back of the chair

According different office demand, offers high back and middle back choice, brings more comfortable experiences for you.



### 实木扶手

实木与皮质的完美结合，带来细腻、柔软的双重享受；恰当高度，让双手搭放时自然、放松。

### Solid wood handle

The perfect combination of solid wood and leather, brings double enjoy of fineness and soft Proper height, relaxes your hands



### 多样配置 更多选择

根据不同办公空间所需，提供高背、中背配置选择，为您带来更多舒适体验。

### Various allocation-more choices

According different office demand, offers high back and middle back choice, brings more comfortable experiences for you.







### 卓越坐感 深度倚靠

简洁线条勾勒外形，更为柔软的坐垫和深度倚靠，带来舒适的依赖感。

### Excellent seating comfort deep leaning

The simple line draws the outline, more soft cushion and deep leaning, bring comfortable feeling of dependency



## 政励系列

坐与座的体验，来自健康与平衡的完美呈现。

### Zele series

The experience of sitting and seat, comes from the perfect presentation of health and balance.



## 型号 / Types



CZL80KC主管椅 138000001  
W640\*D735\*H1135  
CZL80KX主管椅 138000002  
W640\*D735\*H1135



CZL81TC主管椅 138000005  
W645\*D735\*H1135  
CZL81TX主管椅 138000006  
W645\*D735\*H1135



CZL60KC职员椅 138000003  
W620\*D690\*H945  
CZL60KX职员椅 138000004  
W620\*D690\*H945



CZL61TC职员椅 138000007  
W645\*D710\*H935  
CZL61TX职员椅 138000008  
W645\*D710\*H935



CZL70MC会议椅 138000009  
W640\*D710\*H990  
CZL70MX会议椅 138000010  
W640\*D710\*H990

## 材质 / Materials



ZP9817  
黑色牛皮



XP01  
黑色西皮



W-2A  
胡桃木

鉴于产品不断求进更新，产品规格等日后若有变动，产品以实物为准，如有修改不再另行通知。  
Product specification changes are subject to the real product. No further notice prior to changes.

## 自然、贴合人体脊椎的椅背设计

椅背腰线位置分割线，根据人体脊椎形态分布，精准划分。座椅椅面恰当的承托支撑，轻松缓解压力。

The chair design of Nature, fitting body spine

The parting line of back of chair waistline, according to the distribution of body spine, divides accurately. The proper support of chair seat, eases the pressure easily.



前置式倾仰结构

为腰部提供有力的恰当支撑，舒缓大腿背面的压力。

Pre-roll leaning frame

Give powerful support for waist and relieve pressures from the back of thigh